

密歇根州 **Early On**® 事先书面通知 : 3 岁以下  
**Early On**® Michigan Prior Written Notice: Birth to Three Years

孩子姓名 \_\_\_\_\_ 出生日期 \_\_\_\_\_

Name of Child \_\_\_\_\_ Date of Birth \_\_\_\_\_

家长/监护人姓名 \_\_\_\_\_ 通知日期 \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian \_\_\_\_\_

Date of Notice \_\_\_\_\_

在提议或拒绝启动或更改身份证明、评估、安排或为您孩子或家庭提供适当的早期干预服务之前, *Early On* 需要向您提供书面通知, 并帮助您参与决策过程。这样做是为了通知您为孩子拟定或未选择的措施和理由, 并提醒您的程序保障。

*Early On* is required to provide you with written notice prior to proposing or refusing to initiate or change the identification, evaluation, placement, or provision of appropriate early intervention services with your child or family and to help you be part of the decision-making process. The intent is to provide notice of the action(s) and reason(s) being proposed or not selected for your child and a reminder of your procedural safeguards.

**Early On 决定**  
**Early On Decision**

筛选 :

**Screening:**

- 拟定的发展筛选
- Developmental screening proposed
- 未拟定评估 (由于筛选)
- No evaluation is proposed (as a result of screening)

理由 :

Reason:

注 : 无论筛选结果如何, 家长都可以在筛选过程中随时要求进行评估。

**Note:** Parents may request an evaluation at any time during the screening process regardless of the screening results.

发展评估 :

**Developmental Evaluation(s):**

- Early On* 资格的发展评估
- Developmental Evaluation for *Early On* eligibility
- 密歇根州强制性特殊教育资格的发展评估
- Developmental Evaluation for Michigan Mandatory Special Education eligibility
- 未拟定评估
- No evaluation is proposed

理由 :

Reason:

资格 :

**Eligibility:**

- 您孩子有资格获得密歇根州 *Early On* 服务。
- Your child is eligible for *Early On* Michigan services.
- 您孩子没有资格获得密歇根州 *Early On* 服务。
- Your child is not eligible for *Early On* Michigan services.

- 您孩子有资格获得密歇根州强制性特殊教育服务。
- Your child is eligible for Michigan Mandatory Special Education services.
- 您孩子没有资格获得密歇根州强制性特殊教育服务。

理由：  
Reason:

**提供 *Early On* 服务：**  
**Provision of *Early On* Services:**

已制定或更新个性化家庭服务计划 (IFSP)。我们建议提供个性化家庭服务计划 (IFSP) 服务部分所列的服务和安排，到期日为\_\_\_\_\_。

An Individualized Family Service Plan (IFSP) has been developed or updated. We are proposing to provide the service(s) and placement(s) listed in the service section of your IFSP dated\_\_\_\_\_.

提议但家长不接受，因此该个性化家庭服务计划 (IFSP) 未确定的任何服务和/或安排：

---

Any service(s) and/or placement(s) proposed, but not accepted by the parent(s), thus not identified on this IFSP:

---

在个性化家庭服务计划 (IFSP) 会议上讨论但个性化家庭服务计划 (IFSP) 团队未选择的任何服务和/或安排：

---

Any service(s) and/or placement(s) discussed at the IFSP meeting, but not selected by the IFSP team:

理由：  
Reason:

**提前退出 *Early On*：**  
**Early Exit from *Early On*:**

- 在 3 岁前停止提供 *Early On* 服务。
- Early On* service provision will end before age three.

理由：  
Reason:

**家庭权利/程序保障**  
**Family Rights/Procedural Safeguards**

保护家庭权利的 *Early On* 程序保障手册的副本见 [1800EarlyOn 网站](#)。您可以索要一份此文件和/或通过联系服务协调员或下列人员寻求了解家庭权利方面的帮助。

A copy of the *Early On* Procedural Safeguards Protecting Families' Rights brochure can be found on the [1800EarlyOn website](#). You may request a copy of this document and/or ask for assistance in understanding your Family Rights by contacting your Service Coordinator or person listed below.

提供该通知的方式有  亲自  电子邮件  邮件。  
This notice was provided  in person  by mail  by email.

姓名和职位/电话号码、姓名和职位/电话号码  
Name & Title / Phone # Name & Title / Phone #

您有权要求调解或召开公正的正当程序听证会，如果您不同意上述建议或拒绝的措施，可以提交投诉。[1800EarlyOn 网站](#)上也提供投诉表。

You have the right to request mediation or an impartial due process hearing, or you may file a complaint should you disagree with the above proposed or refused action(s). Complaint forms can be also be found on the [1800EarlyOn website](#).

如果家长的母语或其他沟通方式不是书面语言

**If Parental Native Language or Other Mode of Communication is Not a Written Language**

已通过口头或其他方式将事先书面通知信息翻译成家长的母语或转换成其他沟通方式，并且家长已表示知晓此通知。  
传达此信息的方法：

This Prior Written Notice information has been translated orally or by other means to the parent in the parent's native language or other mode of communication and the parent has indicated understanding of this notice. Method used to communicate this information:

服务协调员首字母签名：\_\_\_\_\_ 服务协调员首字母签名：\_\_\_\_\_

Service Coordinator Initials: \_\_\_\_\_ Service Coordinator Initials: \_\_\_\_\_